

Socionomsektionen

Möte 2

2026-02-03

Sektionsrummet, Socialhögskolan



Närvarande medlemmar:

Emilia, Helena, Philippa, Ella, Angelica, Selma, Ellen, Alicia, Clara, Sofia M, Klara, Inez, Madis

Ständigt adjungerade:

Nora Miszti och Roshanaq Usman Nasir

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Emilia öppnar mötet 17:09.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Helena.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Inez och Alicia.</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungerad är vice ordförande Nora och arbetsmarknadskurator Roshanaq från Samhällsvetarkåren.</i> <i>Nora och Roshanaq lämnar mötet 17:36</i>
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7a.	Meddelande från ordförande	<i>Emilia föreslår att byta typsnitt på mejl, till serifer.</i> <i>Styrelsen beslutar att ändra typsnittet till 'Garamond'.</i> <i>Frälsningsarmén har mejlat angående samarbete med socionomstuderande volontärer. De söker två</i>

		<i>studenter till åtagandet. Emilia vidarebefordrar mailet till PR så att den kan återpubliceras på sociala medier.</i> <i>Stadgruppen: Petter och Saga från föregående styrelse vill fortsätta arbeta med stadgruppen. I gruppen sitter Petter, Saga, Emilia, Inez och Alicia.</i> <i>Vision har hört av sig: utgåendet avtal innebär att socionomsektionen därmed inte fått ersättning sedan 2023. Clara, Emilia och Helena ska fixa ett möte med Vision för att upprätta ett nytt avtal.</i> <i>Canvasgrupp: söker studentrepresentant för gruppen för att kunna förbättra canvassidorna tillsammans med kursföreläsarna. Alicia ska mejla terminsombuden och fråga om det finns intresse.</i> <i>Debattartikeln skriven av Anton Silverbern som godkänts av föregående styrelse har publicerats. Artikeln delas vidare till föregående styrelse.</i> <i>Uppdatering merch och sångböcker: inte levererats. Merchen misslyckades att leverera till socialhögskolan idag 3/2. Inez har skrivit till leverantören om att paketet ska levereras till Kårhuset istället.</i> <i>Agoradagen: styrelsen missar den.</i> <i>Novsichaktivitet tillsammans med styrelsen ställdes in utifrån lågt engagemang. Vi vill fortfarande visa upp styrelsen, förslag att styrelsen är delaktiga på idrottsdagen 21/2.</i>
7b.	Meddelande från vice ordförande	<i>Info om teknologkåren och google: påverkar inte socionomsektionen, vår mail och drive är kopplade till fakulteten.</i>

7c.	Meddelande från kassör	<i>Kontaktpersonen för sångböckerna är på semester till 9/2. Böckerna skulle kommit sista veckan i januari men ingen spårningslänk har skickats så troligtvis har böckerna inte påbörjat leverans.</i>
7d.	Meddelande från utbildningsutskottet	<i>Terminsombud: Alicia undrar om det finns en gräns för antal ombud per termin. Det saknas från termin 3, önskar att om någon i styrelsen känner någon i termin 3 kan fråga om intresse.</i> <i>Alicia undrar om budgeten, diskussion om den ska höjas.</i>
7e.	Meddelande från idrottsutskottet	<i>OS: Ellen föreslår att göra något gemensamt för att kolla.</i> <i>Ellen undrar när hennes första aktivitet ska vara, hon vill mjukstarta med lättare aktivitet. Funderar på att boka bord på O'Learys och titta på OS eller fotboll.</i> <i>Nästa anmälning är 1 mars för korpfboll. Ellen ska kolla efterfrågan för volleyboll.</i>
7f.	Meddelande från eventutskottet	<i>Det går inte bra att boka sittningar, alla nationer är uppbokade. Det finns en möjlighet att ha en sittning på Lunds nation i mars.</i> <i>Förslag att ha ölmil + eftersläpp i vår. Förslag att hyra hela SingSing i Lund.</i> <i>Balkommittén är vald, det är 19 med Emilia. Selma tycker att intervjuer inför balkommittén ska vara en standard.</i> <i>Honnörsbord: diskussion förs kring hur honnörsborden ska placeras och vilka som ska sitta vid detta, alternativt dessa om det får plats för mer än två honnörsbord. Diskussionen ska föras vidare inom balkommittén och de ska återkomma med alternativ.</i>

		<i>Sofia lämnar mötet 18:35.</i>
7g.	Meddelande från novischutskottet	<i>Ej närvarande</i>
7h.	Meddelande från PR-utskottet	-
7i.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	-
7j.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	-
7k.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<i>Punkt togs upp tidigare gällande Vision</i>
7l.	Meddelande från valberedningen	<i>Diskuterade hur man praktiskt skulle göra intervjuer för vice-utskott, ska alla poster sitta med på intervjuerna? Posterna ska diskutera vidare vad som är smidigast</i>
7m.	Meddelande från ledamöter	<i>Nya sångboken: smygstarta sångboken. Madis undrar om vi ska inkludera visor från andra sektioner och nationer. Till nästa möte önskar Madis att styrelsemedlemmar tar med sångböcker som inte är socionomsektionens för att hitta visor.</i> <i>Snacksbudget för filmklubb? Ledamöter har ingen specificerad budget. Madis behöver vägledning för att boka hörsalen på sopis.</i>
7n.	Meddelande från sexmästare	<i>Kick-off för styrelsen på torsdag!!!</i> <i>Enkät för vice-utskott ligger ute. Behöver sätta ett datum för att stänga enkäten, sprid gärna om det innan datumet är fastställt.</i> <i>Philippa behöver information om vilka som deltog i välkomstsamtalen.</i>
7o.	Meddelande från arbetsgrupper	-
8.	Val av ansvariga över sektionsrummet samt Sopiskaffe	<i>Ansvariga för sektionsrummet: Emilia & Helena</i> <i>Ansvariga för sopiskaffe 4/4: Selma & Helena</i>
9.	Övrigt	<i>Inga övriga punkter togs upp.</i>
10.	Nästa möte	<i>Nästa möte är måndag 9/2 17:00</i>
11.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades 18:57.</i>



Sekreterare
Helena Smedberg



Ordförande
Emilia Dahlberg



Justerare
Inez Ringberg



Justerare
Alicia Nilsson